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Aika   25.4.2022 klo 18.00 

Paikka  Etäyhteys 

Paikalla  Lauri Lehtinen 

   Laura Jussilainen 

   Miia Kouvalainen    

   Tanja Turunen 

   Heidi Laurinen-Nokua (HUJO, koulutus- ja sääntövaliokunta) 

   Satu Väihkönen (SRL) 

   Aki Karhanpää (SRL) 

1. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin kello 18:08. 

2. Kokouksen sihteerin valinta 

Sihteeriksi valittiin Lauri Lehtinen. 

3. Esityslistan hyväksyminen ja päätösvaltaisuus 

Hyväksyttiin esityslista ja todettiin päätösvaltaisuus. 

4. SRL, HUJO, koulutus- ja sääntövaliokunta 

Keskusteltiin HUJO:n toiminnasta ja todettiin sen kehittyneen positiiviseen suuntaan 

mm. maajoukkueyhteistyön osalta. Keskusteltiin toteutuneista koulutuksista. 

Todettiin, että sääntövaliokunta ei ole vielä kokoontunut. Keskusteliin kilpailuiden 

toimihenkilöiden kulujen korvaamisesta erityisesti polttoaineen osalta kasvaneiden 

kustannuksien takia. 

5. Vuosikello 

Todettiin, että SRL:n kevätkokous oli 23.-24.4. Todettiin, että budjettiesitys 

seuraavalle vuodelle tulee tehdä 15.8 mennessä ja että kansallisten kilpailujen haku 

käynnistyy 16.8. 

6. Kilpailutoiminta, seurat ja alueet 

Keskusteltiin aikataulujen muutoksista. Keskusteltiin menneistä ja tulevista 
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kilpailuista. Todettiin, että seurat ovat aktivoituneet etäkurssien pitämisessä ja myös 

tavallisten kurssien / tapahtumien pitämisessä koronatilanteen paranemisen myötä. 

7. Koulutukset ja tapahtumat 

Päätettiin, että seminaarin kulukorvaukset pyydetään SRL:ltä 2020 ja 2021 osalta 

14.5 tulevaan vuosien 2020 ja 2021 seminaariin. Keskusteltiin 14.5 seminaarin 

käytännön järjestelyistä. 

8. Talous 

Todettiin, että SRL:tä on pyydetty henkilö kertomaan tarkemmin taloudesta ja sen 

käytännön asioista komitealle. Todettiin, että esimerkiksi laskutusohje löytyy, mutta 

tarkempia tietoja käytännöistä ei ole löydetty. 

9. Komitealle osoitetut kysymykset ja asiat 

Keskusteltiin nykyisestä Tracker-laitteistosta ja sen tulevaisuudesta sekä sen 

korvaamisen tarpeesta. Todettiin, että ensimmäiset laitteet ovat jo lakanneet 

toimimasta ja on odotettavaa, että laitteisto lakkaa lähivuosina toimimasta. Todettiin, 

että osalla laitteistosta on vielä jälleenmyyntiarvoa, jolla voitaisiin ainakin osittain 

rahoittaa uuden laitteiston hankintaa. Päätettiin, että vaihtoehdot korvaavaan 

laitteistoon selvitetään mahdollisimman pian.  

10. Muut asiat 

Ei muita asioita. 

11. Seuraava kokous 

Seuraava kokous 23.5.2022 kello 18.00. 

12. Kokouksen päättäminen 

Kokous on päätetty 19:43.


